
Referat  Generalforsamling 7/2 2024 

 

Sted: Herlufsholm Orienteringsklub klublokalet.  

 

Onsdag d. 7. februar 2024 kl. 19.00. 

 
Formand, Anders, byder velkommen. 

Dagsorden: 

1. Valg af stemmetællere 

Niels og Hanne 

2. Valg af dirigent 

Arne Krogh er valgt. 

Arne gennemgår regler og dagsorden.  

3. Formandens beretning 

Medlemstal: 113 aktive, 11 passive medlemmer 

Der har været mange aktiviteter igennem året.  

Lørdags, – mini og tirsdagstræning er kernen af vores aktiviter. 

Kun 8 fra HG var med til klubtur til Hallands tre-dags 2023. Det er et godt 

løb, så der opfordres til at felre deltager. 

I 2023 røg vi i 4. division. 

DM-stafet 2023 fik Tine, Lykke og Susanne T bronze i D55. 

DM- lang 2023 vandt Merete bronze i D70. 

DM-ultra lang 2023 vandt Sandra sølv i DM 35 og Merete sølv i D70. 

Klubmesterskabet blev afholdt, men uden festligheder om aftenen. Det håber 

vi på at gøre i 2024. 

I 2023 afhodlte vi flere løb med god tilslutning. Der blev også afholdt interne 

arrangementer og løb, som klubbens medlemmer er gode til at deltage i. 

Som klub har vi været heldige med at søge fonde, til indkøb af materiale og 

en tøjbank til mini-løberne. 

En stor tak lyder fra formanden til alle som hjælper, bidrager og engagerer 

sig.  

4.  Udvalgenes beretning: 

  Skovudvalg (Jesper) 

Der er ikke rekoniseret så mange skove i løbet af vinteren. Nogle 

sprintkort bliver revideret. 

Gunderslevholm bliver en ny skov, som bliver tegnet og vi håber på 

et løb i efteråret. 

  Træningsudvalg (Sebastian) 

Der udleveres en oversigt over tirsdagsløb. Der er nogle ændringer 

grundet skovtilladelser. Den reviderede oversigt kommer med i 

næste Klub Nyt. 

  Kortudvalg (Svend-Erik) 

  Gunderslevholm bliver en ny skov at løbe i.  

Rådmandshaven skal gentegnes med flere detaljer, så 

lørdagstræningen kan varieres mere. 

  Ungdomsudvalg (Henrik + Sandra) 



Sandra giver en update fra mini-træningen. Sandra kan ikke 

længere stå for det selv hver lørdag. Der skal flere til, der vil stå for 

træningen af børnene, hvis det skal være et tilbud der skal fortsætte. 

Der er god engagement fra børnene, men Sandra har ikke samme 

tid længere og kan ikke stå der hver lørdag. Derfor opfordres der til 

at flere vil være med. 

Klubbens nye medlemmer kommer udelukkende via vores 

lørdagstræningstilbud. Så det er vigtigt at gøre en masse for at 

vedligeholde de tilbud der er om lørdagen. 

 

  Matriel- & klubtelte (Peter K. og Henrik) 

  Der er telte der skal efterses ellers alt ok. 

 

  Sportident-udstyr (Frede) 

Klubben har fået nye og flere enheder. Alle er opdaterede og 

funktionsdygtige. 

   

Hjemmeside (Anders)  

Hjemmesiden er oppe at køre. De Barske er kommet ind som en 

underside på hjemmesiden, men det er ikke noget der kan ses. Hvis 

der er nogen der er gode til design og layout vil Anders gerne have 

hjælp. 

   

Klubtøj (Henriette) 

  Vi har et stort lager. 

   

Scrapbog (Ruth) 

Jesper har scrapbogen med. Ruth vil ikke længere stå for 

scrapbogen.   

   

Festudvalg (bestyrelsen) 

Sociale arrangementer er hjertelig velkomne. Ideer er velkomne og 

det betyder ikke at man er tvunget til at stå for det. 

   

Skoleudvalg (Stig) 

Der er ikke sket det helt store, da der ikke har været noget Skole-

OL. 

   

Find-Vej-i udvalg (Poul og Niels) 

Der skal ske en omlægning af Find-vej-i. Der er en ny hjemmeside 

med nye kort, der maks må være to år gamle. Det er HG’s kort ikke, 

så kortene er ikke lagt ind. Der skal tages stilling til hvert enkelt 

kort - om det skal nedlægges eller revideres og lægges op på den nye 

hjemmeside.  

 

Spørgsmålsrunde: 



Der spørges hvem rydder op, hvis et kort nedlægges i forbindelse 

med Fin-vej i-projektet-altså fjerne pæle mm. Det vides endnu ikke 

hvem der står for det. 

Der kommer ros til materiel-folket, for at holde styr på udstyr og 

sørge for at det virker. 

5a.  Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab 2023 

Regnskab for 2023 præsenteres. Klubben har et pænt overskud, da vores 

afhodlte løb gav gode overskud. Der er noter i regnskabet, så vi er synlige og 

åbne omkring hvad vi bruger penge på.  

Spørgsmål: 

Bankerne udfaser at tage imod mønter, så vores kassebeholdning skal bruges i 

forbindelse med fx indkøb til kiosk. 

Regnskab godkendt. 

5b.  Budget 2024 til orientering 

 Budget 2024 præsenteres.  

6.  Evt. indkomne forslag 

 Ingen indkomne forslag. 

7.  Evt. Vedtægtsændringer 

 Ingen ønsker om ændringer. 

8.  Kontingent 2024 

Bestyrelsen holder øje med kontigent til DOF og indtægter fra aktiviteter ift om 

kontigentet evt skal stige til næste år. 

9.  Valg   

  a. Bestyrelse: 

   Formand (Anders Knudsen modtager genvalg) 

  Anders er genvalgt 

  Bestyrelsesmedlem (Henrik Mathiesen modtager genvalg) 

  Henrik er genvalg 

  Bestyrelsesmedlem (Torben Kristensen modtager genvalg) 

  Genvalgt 

  b. 2 suppleanter - vælges for 1 år ad gangen (nuværende Helle og Arne) 

  Helle og Arne er genvalgt   

  c. 2 revisorer - vælges for 1 år ad gangen (nuværende Lone og Peter) 

  Lone og Peter er genvalgt 

  d. 1 revisorsuppleant - vælges for 1 år ad gangen (nuværende Jesper B.) 

  Jesper er genvalgt 

10.  Valg til udvalg 

  Skovudvalg – Jesper 

  Træningsudvalg - Sebastian 

  Kortudvalg – Svend-Erik 

  Ungdomsudvalg – Sandra 

  Materiel- & klubtelte – Peter K. og Henrik 

  Sportident-udstyr - Frede 

  Hjemmesiden– Anders 

  Klubtøj  – Henriette 

  Scrapbog – Jesper  

  Festudvalg – bestyrelsen 

  Skoleudvalg – Stig 



  Find-Vej-i udvalg Poul + Niels  

Alle genvalgt pånær Ruth, Jesper tager over. Sandra er kommet i 

stedet for Henrik i ungdomsudvalget.  

   

11.  Eventuelt 

Der kommer nogle vedtægtsændringer under HG til næste år, da flere klubber 

slår sig sammen med andre klubber og ændrer deres navne. Tiden ses an, hvad 

det kommer til at betyde.  

  

Der spørges til hvorfor det er svært at få sponsorer. Der er mange der skærer det 

fra og Orienteringsløb er ikke en sport, hvor man bliver så visuelt set. Til større 

løb vi arrangerer er det lykkes os bedre at få sponsorater. 

Fonde er nemmere at få tildelt – især fordi de er møntet vores børneløbere. 

Der spørges til arbejdet i at ansøge. Det kræver et arbejde, og det vil kræve at 

der kom nye kræfter ind, som vil påtage sig det arbejde at holde øje med fonde 

og søge sponsorater. Så længe der ikke er nogen der påtager sig det, så ansøges 

der i det omfang, der er kræfter til. 

 

Der spørges til om affaldsindsamlingen i Stenskoven kan rykkes til en lørdag, så 

det ikke falder når der er andre løb mm. Der forslås at vi fremadrettet afholder 

indsamlingen en lørdag. Det er noteret. 

 

Dirrigent afslutter mødet og udråber et tre-foldigt hurra for Herlufsholm 

Orienteringsklub. 


